
Protokoll fört vid möte med styrelsen för Bunge Fiber ekonomisk 
förening den 10 mars 2016 

Närvarande styrelseledamöter: Mikael Hamstedt, Bengt Horn, Göran 
Karlsson, Mats Larsson, Leif Pettersson, Gullbritt Thorsell och Hans 
Åkermark.  

Frånvarande: Sven Boman, Mats Widgren 

1. Ordförande Hans Åkermark öppnade mötet.  

2. Föregående mötes protokoll lades till handlingarna.  

3. Ekonomi. Ekonomiskt saldo idag är 56 020 kronor. 

På senaste fakturan från Payex saknas en abonnent. Bengt kollar vem det 
är.  

4. Com Hem. Ny programvara har uppdaterats av Comhem. Störningarna 
i TV-bilden har upphört.  

5. Teknik. Inget nytt att informera.  

6. Årsmöte. Årsmöte sker lördagen den 2 april 2016 kl. 14.00 i 
Folkhögskolan. 

Kallelse har gått ut. Bokslutshandlingar har lämnats till revisorn. 

På vår hemsida läggs in en länk där årsmöteshandlingarna ska återfinnas, 
d.v.s. Dagordning för årsmötet, Verksamhetsberättelse, Ekonomiska 
rapporter samt Verksamhetsplan och Budget för kommande år. 

Medlemsförteckningen används som ”avprickningslista” samt röstlängd. 

Styrelsen förväntar sig förslag på kandidat till ordförandeposten från 
Valberedningen. 

8. Hans Åkermark avslutade dagens styrelsemöte. 

 

Vid protokollet 

 

Gullbritt Thorsell/Sekr.  Hans Åkermark/Ordf.  


